
 

Διάκριση του επιθέτου ο πολύς,η πολλή ,το πολύ από το επίρρημα πολύ 

Το επίθετο πολύς - πολλή - πολύ συνοδεύει ουσιαστικά και κλίνεται και στα τρία γένη:  

π.χ. Έριξε πολλή βροχή. 

Έφαγα πολύ φαγητό και πόνεσε το στομάχι μου. 

 

Το επίρρημα πολύ δεν κλίνεται και συνοδεύει ρήματα, επιρρήματα, επίθετα ή μετοχές:  

π.χ. 

 Χιόνισε πολύ.  

Οδηγούσε πολύ γρήγορα. 

Είναι πολύ καλή  μαθήτρια. 

Ήταν πολύ δυστυχισμένος. 

 

Κλίση επιθέτου  πολύς-πολλή-πολύ 

Ενικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. ο πολύς η πολλή το πολύ 

Γεν. του πολλού/πολύ της πολλής του πολλού/πολύ 

Αιτ. τον πολύ τη(ν) πολλή το πολύ 

Κλητ. 
 

— 
 

— 
 

— 

Πληθυντικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. οι πολλοί οι πολλές τα πολλά 

Γεν. των πολλών των πολλών των πολλών 

Αιτ. τους πολλούς τις πολλές τα πολλά 

Κλητ. 
 

— 
 

— 
  

 

Προσοχή!  Το επίθετο πολλή συνοδεύει θηλυκά ουσιαστικά. 

Έβαλε πολλή ζάχαρη στον καφέ.           επίθετο 

Έβαλε πολύ λίγη ζάχαρη στον καφέ.               επίρρημα 


